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DAGSORDEN/REFERAT 

SKOLEBESTYRELSESMØDE 

 Louiseskolen 

Louisevej 8 

Den 25.8.2022 

kl. 17.00 – 19.00 

Mødet afholdes på Louisevej 

 

Indkaldte: 

Den bestående skolebestyrelse: 

Lene Mølgaard, forældrerepræsentant (på valg 2024) 

Christina M.J. Ravn, forældrerepræsentant (på valg 2026) 

Lonnie Schulz, forældrerepræsentant (på valg 2024) 

Vibeke Lund Arkil, forældrerepræsentant (på valg 2026) 

Mia Malene Sommer, forældrerepræsentant (på valg 2026) 

Kent J. Jensen, forældrerepræsentant (på valg 2024) 

Christina Heuckendorff, forældrerepræsentant (på valg 2024) 

Mikael Winther, lokal repræsentant (sogneforening) 

Knud Isaksen, lokal repræsentant (menighedsrådet)  

Kasper Isaksen, skoleleder 

Bente Kjærulf Pedersen, souschef og afdelingsleder 

Anni Bælum, medarbejderrepræsentant 

Annemette Nielsen, medarbejderrepræsentant 

Sally Blom Wilkinson, souschef – referent på SB-møderne 

 

Suppleanter: 

Vakant, forældrerepræsentant, suppleant 

 

Elevrådsformænd og næstformænd (skoleåret 2022/2023) 

C- og L-afd.: Formand: Nikolai W. Christensen og næstformand Lucas-Mihai Zomonita 
Kontaktvoksne for elevråd i C- og L-afd.: Anne Mette Nielsen og Michael Jordoson 
 

V-afd.: Formand: Arda Toksoy, VJ-D og næstformand: Marcus Emil Jessen Dahl, VJ-B 
Kontaktvoksne for elevråd i V-afd.: Hanne Andresen og Lene Klingenberg 
 
Moltrup: Formand: Marcus Jespersen og næstformand: Benjamin Mandau 
Kontaktvoksne for elevråd i M-afd.: Annette Kjelde 
 

Elevrådsformændene og næstformændene inviteres til flg. møder: 5/10-22, 18/1-23 og 24/5-23  

Evt. punkter fra elevrådene tages op under meddelelser. 
 

Referatet sendes desuden pr. mail til Udvalget for Børn og Familie (via Conny Jensen) 

og Børn og Ungechef Rasmus Graff (via sekretær Conny Jensen) til orientering.  

Afbud fra: Mia Malene Sommer, Christina Heuckendorff 
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Pkt. Dagsorden Beslutningsreferat  

1. Konstituering af ny bestyrelse 

• Valg af formand og 

næstformand 

Formand: Lene Mølgaard 

Næstformand: Vibeke Lund Arkil 
 

2. Meddelelser Besøg af politikere: 

Fredag d. 26.08.22 får Louiseskolen besøg af Tilde Holch 

Duedahl - folketingskandidat for Venstre i Tønderkredsen. 

Henrik Rønnow 2. viceborgmester og formand for børne- og 

familieudvalget deltager i besøget. 

 

Politisk udvalgsmøde: 

Louiseskolen får besøg af Børne- og familieudvalget d. 

12.09.22 

Kasper skal holde et oplæg omkring Louiseskolen og give 

udvalget en rundvisning. 

Lene undersøger om skolebestyrelsen kan deltage.  

 

Ansættelsessamtaler – Afdelingsleder Vonsbæk: 

Der afholdes ansættelsessamtaler på 

afdelingslederstillingen i Vonsbæk mandag d. 29.08.22.  

 

L-Afdelingen: 

Der mangler plads til eleverne på L, da der visiteres flere 

elever med multiple funktionsnedsættelser.  

Kasper har forespurgt på muligheden for at benytte lokaler 

på Marstrup skole, hvor LU evt. kan flytte ud.  

Vi får svar på om vi kan benytte lokalerne på mandag d. 

29.08.22. Hvis vi kan benytte lokalerne, forventes flytning af 

LU omkring uge 43. 

 

Meddelelsesbogen:  

Elevplanerne i nuværende form udfases og vi skal i stedet 

benytte meddelelsesbogen.  
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Skolebestyrelsen skal udarbejde principper for brugen af 

meddelelsesbogen.  

Vi fortsætter pt. I nuværende form indtil vi er klar til at 

igangsætte nyt. 

Forældremøde:  

Skolebestyrelsen deltager på forældremøder d. 05.09.22. 

Lene og Vibeke fordeler forældremøder mellem sig på L og 

C.  

Kent deltager i Vonsbæk. 

Lene deltager på forældremøde i Vonsbæk d.12.09.22.  

Til kommende skoleår planlægges datoen for 

forældremødet af ledelsen, så der bliver mulighed for fælles 

velkomst.  

Der kan evt. planlægges med forskellige temaer. 

Der afsættes tid på temadag med skolebestyrelsen hvor 

forældremøde/samarbejde er på dagsordenen. 

 

Skole- og forældrebestyrelseskursus: 

Der er mulighed for at deltage i kursus d. 21.11.22 kl. 17.30-

20.30 på Rådhuset.  

Hvis man ønsker at deltage, er der deadline på tilmelding til 

kommende skolebestyrelsesmøde d. 05.10.22. 

 

Opsigelse: 

Souschef Bente Kjærulf Pedersen har opsagt sin stilling for 

at gå på pension. Bente har sidste arbejdsdag d. 30.09.22, 

men kan eventuelt være behjælpelig med oplæring af ny 

afdelingsleder i Vonsbæk.  

Bente er d.d. med til det sidste fysiske møde og har nu 

deltaget i over 100 SB møder. 

 

Årsmøde skole og forældre:  

Der er årsmøde d. 21 + 22/11. 

Der er mulighed for at sende to forældrerepræsentanter 

afsted.  

Lene udmelder dato for sidste tilmelding.  
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3.  Dataark 
- Budget 22 
- Elevtal 
- Medarbejderfravær 

 

Gennemgang af dataark. 

Elevtal: 

Visiteringspraksis gør, at der næste gang visiteres i 

november med opstart i januar. 

Der kan tages formandsbeslutninger i særlige tilfælde.  

 

Budget:  

Der laves en udregning på merforbruget på el, vand og 

varme.  

 

Medarbejderfravær:  

Et lille fald i sygefravær. 

 

4. IKT-uddannelse 5 medarbejdere har været på kursus i IKT.  

Præsentation af diverse kommunikationsprogrammer v. 

Anni Bælum. 

 

5. Ny betalingsmodel - Høring Høringsmaterialet er gennemgået.  

Der afholdes et teams møde torsdag d. 08.09.22 kl. 17.00 

med høringssvar på dagsordenen. Kasper indkalder 

skolebestyrelsens til møde + udsender PP.  

 

6. Temaer til udviklingsmøderne i skoleåret 
2022/2023 

Forældresamarbejde + elevtrivsel kommer på dagsordenen 

d. 05.10.22  

7. Fritid Kristina præsenterer ny struktur på fritid.  

Der er kommet flere muligheder for at skabe et godt 

fritidstilbud med flere aktiviteter ved den nye skolestruktur 

ift. skoledagenes længde, ændring af bustider mm.  

Der skal udarbejdes mål- og indholdsbeskrivelse for fritid på 

Louiseskolen. Denne skal udarbejdes i samarbejde med SB. 

Forældre ønsker navne, ansigter og kontaktpersoner på 

ansatte i de enkelte fritidsgrupper. 

 

8. Evt. Omorganisering: 

Omorganiseringen på Louiseskolen er overordnet gået rigtig 
godt. Der er god energi fra både børn, forældre og ansatte. 

Der er kommet gode teams og klasser ud af 
omorganiseringen/sammenlægningerne. 
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Busser: 

Flere forældre oplever meget høj fart på busserne.  

Ledelsen tager en drøftelse med chaufførerne på 
chaufførmøde fredag d. 02.09.22. 

Skoleskemaer:  

Der er et ønske om mere overskuelige og gennemskuelige 
skoleskemaer, så der er mulighed for at forberede børnene 
på skoledagen hjemmefra.  

Der er forskellige behov fra forældrene ift. detaljegraden på 
børnenes skemaer. 

Referent: Sally Blom Wilkinson 
 

  
 

 


